
 

Výkonný výbor TJ PARAMO Pardubice z.s. dne  22.června 2022 
 

Výkonný výbor  byl svolán  písemnou pozvánkou  z  12.června 2022 a v souladu se stanovami TJ. Pozváni 

rovněž členové revizní komise a účetní. 

 

 Přítomni: Klimpl, Benda, Hromádko 

Omluveni: Staňková, Votava 

 

Výkonný výbor byl zahájen v 17,30 hodin. Schůzku řídil Mgr.Klimpl. 

 

Body programu: 

 

1. Dotační tituly v roce 2022 

 

- Dotační tituly z Magistrátu města Pardubic a NSA + příspěvky od UMO 6 budou podrobně projednány na 

valné hromadě, která následuje po schůzce VV. 

 

Předběžná domluva je na okamžitém poskytnutí dalších prostředků z dotace NSA fotbalu ve výši 150.000,00 Kč. 

 

2. Aktuální stav v TJ 

 

- Orgánům TJ byl zaslán návrh termínu pro konání valné hromady. Navržen byl termín 22.června 2022, 

pozvánka byla vyvěšena 7.6.2022. Všichni členové VV, RK a účetní TJ obdrželi návrh výroční zprávy za rok 

2021, návrh zprávy revizní komise za rok 2021 včetně příloh. 

 

- p.Benda informoval o ukončení mistrovských soutěží. Zároveň uvedl, že do ročníku 2022-2023 bylo přihlášeno 

7 celků (mužstvo dospělých, dorostu, starších žáků, mladších žáků, starší přípravky, mladší přípravky dva celky). 

Mimo to bude působit v oddílu kopané ještě minipřípravka. Oddíl by potřeboval navýšit počty trenérů, ale příliš 

velký zájem od rodičů není. 

 

- p. Benda podal informaci o Dnu kopané dne 17.6.2022. Akce byla vydařená s účastí odhadem 150-200 lidí. 

Doklady k vyúčtování a fotodokumentaci zašle neprodleně. 

 

- dění v tělocvičně: 

– omezení provozu zejména klubu díky rozkopané přístupové cestě – p.Hájková fungovala, v rámci tělocvičny 

již působil pouze Sokol Pardubice, malá kopaná (p.Roubal) a příležitostně volejbal (p.Křivková). 

- byla vyhotovena nová vodovodní přípojka do tělocvičny k možnému zapojení. 

- 25.7.2022 správní řízení ohledně škody způsobené panem Adamem Voženílkem. 

- znovu projednat vstup p.Hájkové do členské základny TJ PARAMO  zejména kvůli udržení členské základny 

mládeže v případě její korekce o neplatící a nesportující členy v oddílech kopané. 

Projedná pan Klimpl a Sehnoutek. 

  

3. Finanční plán: 

 

Kopaná – příjmové položky: členské příspěvky, sponzorské dary, parkoviště, dotační tituly.   

 

TJ – fixní nájmy tělocvična, poměrná část nájmů za sál (jaro 2022), dotační prostředky. V tělocvičně se počítá s 

dokončením úprav venkovních prostor  a dokončení nového napojení vody. 

Výkonný výbor schvaluje od školního roku 2022-2023 zvýšení nájmu na jednu cvičební hodinu ve velkém sále 

tělocvičny TJ na 450,00 Kč ze stávajících 300,00 Kč pro nečlenské zájemce. Pro oddíly TJ hrající soutěže 

organizované svazy kopané nebo odbíjené platí stávající platba ve výši 200,00 Kč. 

 

Předpokladem pro zpracování a schválení finančních plánů je  pověření od valné hromady v červnu 2022. 

Zodpovídá p.Klimpl a p.Benda 

 

Výkonný výbor byl ukončen v 18,30. 

 

Zapsal: Mgr.Klimpl 25.06.2022 

Pardubice – Svítkov   



 

 

 

 


